
PPG PR1428 A-1/2 Access

产品名称 PPG PR1428 A-1/2 Access

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

 PPG PR1428 A-1/2 Access Door
Sealant它的工作温度范围为-65°F（-54°C）至250°F（121°C），间歇性偏移高达275°F（135°C）。
该材料设计用作通道门密封剂或用于现场成型（FIP）垫圈的制造。

PR-1428 A类是两部分二氧化锰固化的多硫化合物。 未固化的材料适合用刷子涂覆，厚度可达25密耳。
它在室温下固化，形成对普通飞机基板的可移除密封。

使用此搅拌机需要更多喷嘴？ 看看Semco 420标准喷嘴NOZZ220544，并在需要时购买更多。
为什么不放眼一下Semco Model 285-A Semkit混合机，让这个过程变得更加容易。

需要拿枪吗？ Semco Model 250-A气动气枪6oz套件GUN2500000是Semkit或手持式（手动）骨架160ml /
6oz分配器枪TEAE05280的绝佳工具。更多枪支套件和固定器可提供不同尺寸。 请看看我们的产品系列。

PPG PR1428 A-1/2 Access Door Sealant

Its operating temperature range is -65°F (-54°C) to 250°F (121°C), with intermittent excursions up to 275°F
(135°C). This material is designed to be used as a sealant for access doors or in the manufacture of Form-in-Place
(FIP) gaskets.

PR-1428 Class A is a two-part manganese dioxide solidified polysulfide compound. Uncured materials are suitable for
brush application and can be up to 25 mils thick. It cures at room temperature to form a removable seal to common
aircraft substrates.

Need more nozzles to use this blender? Take a look at the Semco 420 standard nozzle NOZZ220544 and buy more
when needed. Why not take a look at the Semco Model 285-A Semkit mixer to make this process easier.

Do I need a gun? Semco Model 250-A Pneumatic Air Gun 6oz Kit GUN2500000 is an excellent tool for Semkit or
hand-held (manual) skeleton 160ml/6oz dispenser gun TEAE05280.



More gun kits and holders are available in different sizes. Please take a look at our product line.
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